



# UNITED WORLD WRESTLING

TO ALL NATIONAL WRESTLING FEDERATIONS  
A TOUTES LES FEDERATIONS NATIONALES

Dear Presidents,

After the meeting with the Non-Olympic Styles Representatives in Moscow, United World Wrestling repeats that we will be much more active with the Traditional Styles and its promotion. We really want to promote the historical heritage of our Sport and show to all the World that Wrestling is practicing everywhere.

In this way, many Traditional Wrestling Associations wrote us letters in order to be associated to United World Wrestling. They asked us what is the procedure to be part of United World Wrestling.

To reach this goal, the most efficient approach is that these traditional styles are affiliated to their National Wrestling Federation. In this way, they will be also affiliated to United World Wrestling because of their National Federation.

I really hope that all your Traditional Styles will be part of your National Wrestling Federation in order to work closely all together and improve our disciplines as good as we can.

If this affiliation cannot be conclude, they also have the possibility to be directly associated with United World Wrestling but they will have to pay the annual membership fee of CHF 200.

We really hope that you will take care of your Traditional Styles and help them to be recognize in your country.

I thank you for your kind collaboration and already wish you all the best for 2015.

---

Chers Président,

Après la réunion de Moscou avec les représentants des disciplines non-Olympiques, United World Wrestling répète que tout sera mis en œuvre pour être plus actif avec les styles traditionnels et sa promotion. Nous voulons vraiment promouvoir l'héritage historique de notre Sport et montrer au monde entier que la Lutte est pratiquée partout.

De ce fait, beaucoup d'Associations de lutte traditionnelle nous ont écrit afin d'être associés à United World Wrestling. Ils nous ont donc demandé la procédure pour faire partie de United World Wrestling.

Afin d'atteindre ce but, le meilleur moyen est que ces styles traditionnels s'affilient à leur Fédération Nationale de lutte. Comme ça ils seront aussi affiliés à United World Wrestling car la Fédération Nationale l'est déjà.

J'espère de tout cœur que tous les styles traditionnels fassent partie de votre Fédération Nationale de lutte afin que l'on travaille tous ensemble et que l'on développe au mieux nos disciplines.

Si cette affiliation ne peut pas être effectuée, ils ont aussi la possibilité de s'associer directement avec United World Wrestling mais ils devront s'acquitter de la taxe annuelle de 200 CHF.

Nous espérons vraiment que vous travaillerez main dans la main avec vos styles traditionnels et que vous les aiderez à être pleinement reconnus dans votre pays.

Je vous remercie pour votre précieuse collaboration et vous souhaite d'ores et déjà le meilleur pour 2015.

Corsier-sur-Vevey, le 17 décembre 2014/Jdr



Nenad Lalovic  
Président  
United World Wrestling

United World Wrestling  
Rue du Château, 6, 1804 Corsier-sur-~~Vevey~~ Vevey, Switzerland  
T. 0041 21 312 84 26 0041 21 312 84 27

UNITED WORLD  
WRESTLING